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Kirjaamo

Lähettäjä: McSherry Erika
Lähetetty: maanantai, 7. marraskuuta 2022 12:06
Vastaanottaja: Kirjaamo
Aihe: VL: Tapaninpäivän joululaulutervehdys Hatanpäällä ja Koukkuniemessä

Luokat: Purppura luokka

Hei

kirjaatteko myös tämä ja vastuutus minulle, kiitos!

yt Erika

-----Alkuperäinen viesti-----
Lähettäjä: pertti.loponen@elisanet.fi <pertti.loponen@elisanet.fi>
Lähetetty: torstai, 3. marraskuuta 2022 17:05
Vastaanottaja: Valtakari Anne M <anne.valtakari@tampere.fi>
Aihe: Tapaninpäivän joululaulutervehdys Hatanpäällä ja Koukkuniemessä

Hyvä Anne Valtakari!

Käännyn puoleenne seuraavassa asiassa:

Mieskuoro Laulajat ja Laulajien Seniorit ovat vuosikymmenien ajan käyneet Tapaninpäivänä laulukeikalla Hatanpään
sairaalan eri osastoilla sekä Koukkuniemessä. Perinne katkesi koronan takia, niin että viimeisin esiintymisemme
näissä paikoissa oli v. 2019. Tulevaksi Tapaninpäiväksi olemme suunnittelemassa esiintymistä ainakin
Koukkuniemessä, jossa se onnistunee, mutta myös Hatanpäässä, josta toistaiseksi emme ole vastausta saaneet.

Esiintymisen on mahdollistanut kaupungin meille kustantama bussi, joka on ollut käytössämme ko. päivänä klo
10.00 - n. klo 14.30. Bussikuljetus on lähtenyt Keskustorilta, vienyt kuoromme Hatanpäälle ja sieltä Koukkuniemeen,
sekä takaisin Keskustorille. Asiaa on aiemmin käsitellyt edeltäjänne Ritva Vakkuri sekä kaupungin
suhdetoimintasihteeri Erika McSherry. Meidän puoleltamme yhteyshenkilönö on ollut minua edeltänyt
puheenjohtajamme Matti Tuominen. Päätöksen asiasta on tehnyt pormestari, viimeksi siis Lauri Lyly.

Meidän täytynee tehdä tästä anomus selvityksineen. Onko tämä oikea tapa lähteä asiassa liikkeelle?

Ystävällisin terveisin

Pertti Loponen
Föörmanni
Mieskuoro Laulajien Seniorit


